
DELEGATSKI ZAROMET
Odločitev delegatov občinske skupščine

Tivoli na novih vajetih
(fk) Delegati vseh treh zborov šišenske ob-

činske skupščinc so na skupnem zasedanju
sprejeli sklep, da se v Zavodu šporlno rekre-
acijski center Tivoli uvede začasni ukrep druž-
benega varstva. Razrešili so dosedanjega di-
rektorja Tivolija ing. Staneta Aljančiča in ime-
novali kolegijski poslovodni organ, ki ga se-
slavljajo Mitja Lavrič, direklor pivovarne
Llnion, predsednik TKS Ljubljana Jože Boršl-
nar in Miroslav Brečko iz Litostroja, ki bo to
dolžnost opravljal poklicno.

Delegati so tak sklep sprejeli zaradi tc-
ga, ker so v Tivoliju nastale bistvene mot-
nje v samoupravnih odnosih in ker so bili
oškodovani driižbeni interesi. Zavod Tivoli
je namreč imel izgubo že v letu 1979, lani
pa se je izguba permanentno povečevala in
je na koncu leta dosegla okrog 10 milijonov
dinarjev.

Šišenski izvršni svet je spremljal dogaja-
nja v Tivoliju, vendar kljub temu niso bili
jazrešcni nekateri osnovni problcmi kot uvc-
ijavitev ekonomskih cen storitev, izterjava
dolgov od nekaterih večjih porabnikov sto-
ritev, ni bila izboljšana ekonomika poslo-
vanja dopolnilnih dejavnosti in ni prišlo
do učinkovitejših ukrepov za učvrstitev no-
tranje organizacije poslovanja.

Kot je ugotovil družbeni pravobranilec
samoupravljanja, bi moral individualni po-
slovodni organ predložiti popolnejši sana-
cijski program, ki bi vseboval predloge za
optimalnejše koristenje vseh zmogljivosti, za
doslednejše obračunavanje in izterjevanje
nastalih obveznosti, kakor tudi potrebo po
statusni rcorganiziranosti ter delovne orga-
nizacije. Zavod Tivoli je namreč plačeval
vse družbene dajatve, verjetno pa bi bilo
treba zaradi narave njegove dejavnosti do-
seči oprostitev plačevanja nekaterih dajatev.
Družbeni pravobranilec samoupravljanja u-
gotavlja tudi nekatere subjektivne pomanjk-
ljivosti, kot so slabo izkoriščanje zmoglji-
vosti, slabo proučene poslovne odločitve za
organizacijo prireditev (v okviru biroja za
prireditve), izvajanje nedonosnih dejavnosti,
premajhna aktivnost v stranskih dejavno-
stih, zlasti v gostinstvu, kjer je bilo zapo-
slenih 42 delavcev, kar je očitno preveč ter
nepopolno in neskladno izvajanje sanacij-
skih programov.

Če hočemo vso stvar nekoliko podrobne-
jc razložiti, potem je vsekakor treba poudari-
ti, da najemniki prostorov — predvsem ko-
šarkarski in hokejski klub Olimpija — niso
hoteli plačati ekonomskih najemnin, delavci
pa jim kljub nekajkratnim grožnjam vstopa
v dvorane niso smeli ali mogli preprečiti.
Če k temu dodamo še premajhno izkorišče-
nost objektov, predvsem zimskega bazena,
je jasno; da zavod ni mogel rentabilno po-
slovati. Ob vsem tem pa čaka upravljavce
Tivolija še zahtevna naloga zamenjave do-
trajanih strojev, opreme in filtrov, ki so
povečini iz uvoza in bo zato naloga še težja.

Okrog Tivolija je bilo na raznih organih
veliko rečenega, toda prave pomoči pri raz-
reševanju problemov ni bilood nikoder. Ta-
ko bo sklep delegatov šišenske občinske
skupščine skušal presekati gordijski vozel.
Toda ob tem je treba dodati, da se delegati
niso mogli odločiti o bodočem statusu za-
voda Tivoli. Po enem izmed predlogov naj
bi zavod postal delovna skupina v okviru
TKS Ljubljana-Šiška, po drugem pa naj bi
bil zavod delovna skupina v okviru ZTKO
Ljubljana, kajti Tivoli ima mestni značaj,
ne zgolj občinskega. Delegati so sprejeli
sklep, naj se telesnokulturni in drugi dejav-
niki dogovorijo o bodočem statusu Tivolija,
delegati pa bodo njihov predlog obravnavali
na februarski seji občinske skupščine. Ko-
legijski poslovodni organ naj bi do te seje
pripravil tudi ustrezni sanacijski načrt, če-
prav je predsednik TKS Ljubljana Jože

Borštnar že na seji skupščine posredoval
okvirni program stabilizacijskih ukrepov za-
voda Tivoli, v katerem je rečeno, da morajo
biti objekti v Tivoliju zasedeni dnevno od
7. do 23. ure, da je treba ustanoviti svet
uporabnikov, ki naj se seznani s celotno
problematiko Tivolija, da je treba izboljšati
organizacijo dela v gostinski dejavnosti in
zmanjšati število zaposlenih najmanj za de-
set, da je treba izkoristiti ugodne pogoje za
prireditveno dejavnost, izkoristiti rezerve
pri oddajanju prostorov v najem in da nihče
ne more uporabljati nikakršnih zmogljivo-
sti v Tivoliju, če nima za to na razpolago
ustreznih sredstev, pa čeprav gre za moštva,
ki tekmujejo v vrhunskem športu, kot je
to košarkarski ali hokejski klub Olimpija.
Predvsem bo treba zagotoviti prerazporedi-
tey teh sredstev, tako da bodo najprej p o
kriti stroški za najemnine, ostala sredstva
pa bi potem lahko porabili za razne transak-
cije, nakup stanovanj, visoke osebne do-
hodke in premije. Z vsemi temi izboljšava-
mi bi Tivoli posloval brez izgub. Seveda pa
bo podrobnejši sanacijski načrt kolegijski
poslovodni organ še .pripravil.

Očitno je, da se zadeva okrog Tivolija
počasi razpleta. Dejstvo je, da bo imel kole-
gijski poslovodni organ, ki bo samostojno
odločal o poslovni politiki, o investicijskih
vlaganjih in najemanju kreditov v zvezi s
tekočim poslovanjem in realizacijo sanacij-
skega programa in o notranji organizaciji
v zavodu ter o vseh zadevah, o katerih je
doslej odločala komisija za delovna razmer-
ja, izredno zahtevno in odgovorno nalogo;
pri razreševanju le-te pa bo družba morala
zagotoviti vso po^frebno pomoč, če hočemo
Tivoli spet spraviti na zeleno vejo.


